

## CORPORATE PROFILE • 公司簡介

Linmark Group Limited is a fast growing one-stop global sourcing and supply chain management solutions provider for softgoods and hardgoods. It was founded in 1964 in Taiwan as a buying agent for softgoods.

In 1998, the Group was acquired by Roly International Holdings Ltd., a company listed on the Singapore Exchange Securities Trading Limited, through its wholly-owned subsidiary. In the same year, the Group diversified into the sourcing of hardgoods.

The Group's principal markets are Canada, the US and Europe, and major customers include leading retail chain operators, well-known brands, wholesalers, mail order houses and department stores.

Over the years, Linmark has grown in leaps and bounds. Today, the Group has presence in 25 cities in 17 countries and territories, employing more than 690 staff. Combined with our flexible modular business approach and a professional management team, Linmark offers comprehensive sourcing solutions to customers.

林麥集團為發展迅速的一站式全球採購及供應鏈管理解決方案供應商，為客戶採購各類成衣物品和雜貨。集團於一九六四年在台灣成立，成立初期以採購成衣物品為主。

集團於一九九八年由新加坡上市公司—全威國際控股有限公司透過其全資附屬公司所收購，同年並開始提供雜貨採購服務。

集團的主要市場為加拿大、美國及歐洲，主要客戶包括大型零售連鎖店、著名品牌商、批發商、郵購公司和百貨公司。

多年來，林麥集團保持高速發展，現時集團業務遍及全球 17 個國家及地區的 25 個城市，員工總數逾 690 人。憑藉著專業的管理隊伍及靈活的組件業務模式，林麥集團致力為客戶提供全面的採購解決方案。

### About the cover 封面設計概念

*"To make a statement" is the visual theme of this annual report. The symbol on the cover not only demonstrates Linmark's determination to become a preferred global buying agent, but also heralds the Group's future growth.*

本年報以「堅守信念」為設計主題，封面的標誌不僅代表林麥集團矢志成為客戶推崇備至的全球採購代理商，更預示集團未來的蓬勃發展。